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Referat af forældrerådsmøde –  

Torsdag den 26. september 2024 fra 16:30 -18:00 i Natur og 

Skovbørnehuset 
 
Ledelsen:   Peter Cornelius Pedersen  

    

Medarbejder repræsentant:  Jonna Jørgensen, Laila S. Ehlers & Charlotte Kjær  

 

Formand:   Amanda G. Bysted 

 

Næstformand:   Jens Søllested Vinther 

 

Medlemmer:  Rebecca W. Svendsen (Afbud) 

   Jaqueline S. Overgaard (Afbud) 

   Rikke Marie Christiansen 

 

Suppleanter:   Frédérique E. J. Bellec 

   Louise Dybeck 

       Mie Boye Rasmussen (Afbud) 

 

 

 Dagsorden: Referat 
1.   

Valg af ordstyrer  

(fast punkt) 

 

 

Ikke et behov. 

2.   

Godkendelse af referatet og 

dagsorden (fast punkt) 

 

 

 

Godkendt 

 

 

3.   

- Madordning (fast punkt) 

 

 

 

Pt. har vi 53 indskrevne børn ud af 68 mulige. 

Pr. 1/10-2024 og til udgangen af året bliver der indskrevet 7 børn 

Årsresultatet ser ud til at lande på minus 23.141,- kr. 

I 2023 havde vi et overskud på 9.914,- kr. 

 

Natur og Skovbørnehuset 
Vibegårdsvej 14  

3700 Rønne 

Tlf.: 5692 4490 
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4.   

- Nyt fra børnehuset / persona-

let (fast punkt) 

 

 

Hanne er den 2. september startet på meritpædagoguddannelsen. 

Hanne vil være væk på uddannelse om mandagen, her vil der 

være vikar på, indtil videre har vi gjort brug af vores vikar Ida. 

Mebrhit er startet i praktik i vores køkken. Det fungerer godt 

fortæller Morten. 

Laura skal starte i praktik i vuggestue i en 3 mdr.’s tid. Hun skal 

være tilknyttet vuggestueruppen med ældste børn (Linnea, Sisse 

og Nini) 

 

Carinas stilling slutter ved udgangen af året, der arbejdes på at 

fastansætte Carina, således at hun kan fortsætte i sin stilling som 

fast kollega på Uglestuen. 

 

Renginas stilling stopper ved udgangen af året. Renginar har fået 

flere timer i en stilling i BRK, som gør at hun først kan møde ind 

her kl.: 16:30 og tage opvasken mm. Ved udgangen af året skal 

vi revurdere om ordningen/ansættelsen skal fortsætte. 

 

Vuggestuen har et stort ønske om en ny rumfordeling på deres 

grupperum, således at der opsættes en skydedør, som den Ugle-

stuen har og at der opsættes en glasdør ind til det lille soverum, 

hvor børnene ligger på madrasser. Tanken er at man skal kunne 

lukke skydedøren i og åbne op ind til det lille soverum, så man 

får et stort rum, som den ældste børnegruppe kan bruge som fast 

base. Det arbejdes også med en tanke om at dele børnene op i 2 

grupper, fra 0-3 år, i stedet for i dag, hvor der er 2 grupper, som 

er aldersopdelt (yngste og ældste). 

Tanken er at mindske det skift der er for barnet ved 2-årsalderen, 

når det rykker fra den yngste gruppe til de ældste. Man kan bedre 

følge barnet gennem hele dets vuggestuetid indtil det skal i bør-

nehave.  

 

Vuggestuen: 

Indkøring at nye børn, 4 nye vuggestuebørn er/skal starte. 

Vuggestuen ligger meget stabilt på børnetal, på de 19 børn 

Vi har mange små og en del store, der er et stort spring mellem 

de yngste og de ældste hos den ”yngste gruppe” 

 

Uglestuen: 

Har pt. 21 børn og 1 barn starter 1. oktober, så de kommer op på 

22 børn ved udgangen af året. 

Vi skal starte op på LæseLeg og Filur. 

Vi vil lave en ny struktur, hvor børnene aldersopdeles. 

Jonna og Hanne tager de ældste børn (de 5-6 årige) og Vinie og 

Carina står for de yngste børn (3-4 årige)  

 

Svanestuen: 

Har pt.13 børn og kommer op på 17 børn ved udgangen af året, 

Nogle børn rykker fra vuggestuen og nye børn starter udefra. 

Vi skal starte op på LæseLeg og Filur 
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På vores årshjul er der mange efterårsaktiviteter, vi skal i gang 

med. 

Vi skal lige finde os selv igen efter at have afleveret en del børn 

til skolen. Vi har Freya som pædagogstuderende. 

Den kommende tid kommer der en del forældresamtaler vedr. de 

kommende skolebørn. 

 

Vi har haft et fælles sommertema ” Science” i hele børnehuset, 

til stor glæde for børn og personale. 

 

5.   
- Nyt fra formanden / næstfor-

mand  

(fast punkt) 

 

Referat af bestyrelsesmødet 

den 19. september 

 
 

 

Jens giver et referat fra forældrebestyrelsesmødet den 19. sep-

tember. 

Referatet kan læses på www.brk.dk. 

 

 

 

 

 

6.   
- Børnehusets sukkerpolitik ved 

fødselsdage mm. 

 

(se sukkerpolitik fra juni 2018 

på vores hjemmeside) 

 

 

Forældre kommentarer: 

Ærgerligt at der ikke er mulighed for at tage kage med, når ens 

barn har fødselsdag. 

Man behøver ikke at servere søde sager ved hygge, kan man 

tænke i alternativer? Evt. lægge opskrifter ud. 

Kan vi lægge det ud til forældrene selv at vælge hvad de vil have 

med, og prøve det af i en periode og så evaluere? 

Det behøver ikke at være noget der skal bages og tager lang tid at 

lave. 

Kan man ændre i den sukkerpolitik der er nu og tilføje nogle fle-

re alternativer samtidig med at man skriver at forslagene er til 

inspiration og ikke et enten/eller…  

 

Peter laver et udkast til en ny sukkerpolitik for børnehuset, ud fra 

de kommentarer der er kommet og sender det ud til kommente-

ring i forældrerådet. 

 

7.   

- Forældrekaffe i Blokhus og i 

vuggestuen  

(fredag den 27/9) 

 

 

Opfordring til at inddrage de andre forældre mere. 

Det behøver ikke være forældrerådet der skal stå for det hele ved 

planlægning af f.eks. forældrekaffe, arbejdsopgaverne skal forde-

les ud på flere forældre 

Kun 2 forældre har meldt sig til at bage en kage til forældrekaf-

fen. 

 

 

8.   

- Forældrearbejdsdag  

(et forældreønske) 

 

 

Vi har planlagt forældrearbejdsdag fredag den 25. oktober. 

Peter skriver ud om det på Aula. 
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9.   

- Nyt fra projekt NAVADA  

 

 

Laila og Jonna orienterer om deres deltagelse i rul 3. 

10.   

- Opfølgning fra sidst 

(fast punkt) 

 

 

Intet 

 

11.   

- Forældrepostkassen 

(fast punkt) 

 

Det var ikke noget i postkassen 

12.   

- Evt.  

(fast punkt) 

 

Forældreønske: Kan børnehuset bruge kalenderen i AULA, så 

forældre bedre kan planlægge hvornår de skal søge om fri for at 

kunne deltage. Kan man lægge børnehusets årshjul ind i kalende-

ren? 

Peter skriver allerede kendte datoer for aktiviteter ind i børnehu-

set AULA kalender. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 Tilstede ved mødet: 

underskrift 

Fraværende:  
(har efterfølgende læst/godkendt 

referatet) 

underskrift 

Peter Cornelius Pedersen 

 

  

 

Jonna Jørgensen   

Punkter til næste møde: 

 

• AULA kalender 

• Vuggestuens ønske om rumændring af grupperummet 

• Kommende forældrearrangementer   

 
Dato:   

 

 

Næste møde er den 27. november 2024  
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Laila S. Ehlers   

 

Charlotte Kjær   

Amanda G. Bysted   

Jens Søllested Vinther   

Rebecca W. Svendsen   

Jaqueline S. Overgaard   

  Rikke Mari Christiansen 

 

  

Frédérique E. J. Bellec   

Louise Dybeck 

 

  

Mie Boye Rasmussen   

 


